
Referat fra baneudvalgsmøde den 20. juni 2022 

 

Til stede: Aage Siig Christensen, Jacob Tranberg, Peter Tangaa, John Nellemann og Ester Kragh 

 

Ref. Ester Kragh 

 

Dagsorden: 

1. Orientering ved Aage 

2. Orientering ved Peter 

3. Evt. 

4. Næste møde 

 

1. Aage orienterede om nyt fra bestyrelsesmødet. Man drøftede hvordan årets opgaver skal 

planlægges og fordeles. 

Man snakkede også om budgetopfølgningen. 

 

2. Peter forventer større udgifter fremover. Brændstofpriserne stiger og man må ikke 

længere sprøjte mod ukrudt og stankelben. 

Næste projekt bliver omlægning af hul 1. Bunkeren fra nuværende venstre side flyttes til 

højre side og fairway skal flyttes mod venstre. 

Peter har også et ønske om at forskønne området omkring hul 1 og 10. Det er også især på 

de huller at folk kører op på skrænterne, så Han vil undersøge mulighederne for ændringer. 

Man talte også om at nedlægge rosenbedet ved hul 10. 

Peter vil gerne have et springvand i søen ved hul 13. Det skal køre ved hjælp af solceller. 

 

3. Evt.: Egetræerne på hul 8 blev diskuteret. Hvilket af de 3 skal fældes, hvis der skal fældes 

et. 

Jacob foreslog at vi snart igen fik besøg af en banearkitekt, det er jo gratis og god 

inspiration. 

Vi bedes alle, til næste møde, tænke på ideer til ny beplantning. 

 

4. Næste møde: 15. august 2022. 


